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Styrelsens svar: Ändamålsenlig utrustning till sektionens servrar

Styrelsen tycker att det verkar högst rimligt att förnya hårdvaran i sektionens server. Däremot
diskuterade vi om det är smart att köpa in så mycket lagringsutrymme då teknologin i SSD går
framåt än idag.

Vi i styrelsen är inte lika kunniga som Root i denna fråga och vill därför fråga Root om det
skulle vara smartare att köpa in mindre lagringsutrymme och utöka den varje år för att följa
hårddiskteknologin samt att sprida ut kostnaderna under flera år.

Styrelsen yrkar på:

att låta Root presentera sin plan och därefter låta sektionen diskutera beslutet.

För styrelsen,

Øverphøs
Victor Winkelmann

För styrelsen,

Informationsansvarig
Angelica Larsson
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